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Zápis č.  03/2015 (03)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 16. února 2015 v zasedací místnosti děkanátu FT, 

v budově U1 UTB, nám. TGM 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Jančová, Dr. Rouchal, Ing. Bednařík, 
Ing. Fojtl, Ing. Hnátková, Ing. Navrátil, N. Horká (10 členů) 

Omluven: Dr. Gál 

Hosté: doc. Čermák, doc. Ponížil, doc. Buňková, doc. Humpolíček, Dr. Hauerlandová, 
Bc. Vodinská, Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy 

Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní 

inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční  

a kombinovaná“. (prod. Ponížil) 

5. Různé.  

 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Sdělil, že je přítomno 10 členů a senát je usnášeníschopný. Zároveň omluvil  
Dr. Gála, který se dnešního zasedání nemohl zúčastnit. 

ad 1)   Kontrola zápisu.    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 02/2015 (02). 

NÁVRH USNESENÍ č. 01/03/2015 

AS FT schválil zápis AS FT 02/2015 (02) ve znění zveřejněném v informačním systému 
FT UTB. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO 10  
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/03/2015 

AS FT schválil zápis AS FT 02/2015 (02) ve znění zveřejněném v informačním systému FT 
UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Na zasedání AS FT 02/2015 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k programu řádného zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 02/03/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy 

Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní 

inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční  

a kombinovaná“. (prod. Ponížil) 

5. Různé.  
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HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/03/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

pro akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy 

Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní 

inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná“.  

(prod. Ponížil) 

5. Různé.  

ad 4)  Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní 

programy Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin 

a Procesní inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia 

prezenční a kombinovaná“. (prod. Ponížil)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Ponížila o představení materiálu. 

Prod. Ponížil uvedl, že nemá doplňujících informací k předloženému materiálu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a sdělil, že v pondělí dne 9. 2. 2015 zasedala 

Legislativní komise, které se předseda Dr. Rouchal nemohl ze zdravotních důvodů 

zúčastnit. Na zasedání nebyly žádné připomínky k předloženému materiálu. Členové 

Legislativní komise se shodli, že je možné o předloženém materiálu hlasovat  

na řádném zasedání senátu. 
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NÁVRH USNESENÍ č. 03/03/2015 

AS FT schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 

2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy Chemie a technologie 

materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní inženýrství, uskutečňované 

v českém jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   10 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT Č. 03/03/2015 

AS FT schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 

2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy Chemie a technologie 

materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní inženýrství, uskutečňované v českém 

jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná. 

Příchod prod. Humpolíčka v 13,10 h. 

ad 6) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s návrhem termínu příštího řádného 

zasedání AS FT, které by se uskutečnilo v pondělí dne 02. 03. 2015 od 13,00 h v zasedací 

místnosti děkanátu. Požádal členy senátu o jejich případné připomínky.  

NÁVRH USNESENÍ č. 04/03/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 02. 03. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   10 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 
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USNESENÍ AS FT Č. 04/03/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 02. 03. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi v bodu různé. 

 Ing. Hnátková rozdala dopis z Ostravské univerzity, který se týkál úhrady 

zdravotního pojištění u studentů starších 26 let. Požádala předsedu senátu Dr. 

Staňka o projednání na dalším zasedání. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že se chystá pokyn děkana pro stanovení pravidel 

k úhradě zdravotního pojištění z finančních prostředků FT. 

 Ing. Hnátková sdělila, že tento problém byl diskutován ve studentské komoře RVŠ 

v Praze. 

Děkan doc. Čermák seznámil členy senátu s Pravidly rozpočtu UTB ve Zlíně a 

s předloženým Rozpočtem UTB ve Zlíně, který je v současné době projednáván na 

zasedání AS UTB. Seznámil přítomné s financováním fakulty, rozdělení RIV bodů, počtu 

absolvovaných studentů v magisterském a doktorském studiu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za informace a otevřel diskuzi. 

 Dr. Beníček informoval o zasedání Ekonomické komise AS UTB, které se 

uskuteční v úterý dne 17. 2. 2015 od 13,00 h na rektorátu. Požádal o zaslání 

připomínek nejpozději do 10,00 h na e-mail benicek@ft.utb.cz. 

 Dr. Egner se dotázala na vykazování studentů u centra, které nemá akreditovány 

studijní programy a nemá tudíž ani studenty. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je to provázáno 

s vypracováním  diplomových prací v laboratořích na přístrojích centra. 

 Dr. Egner se dotázala na vykazování studentů u centra, které nemá akreditovány 

studijní programy a nemá tudíž ani studenty.  Jakým způsobem bude fakulta 

odměňovat vedoucí diplomových prací, kteří pracují na určité % na CPS, když 

peníze za tyto studenty budou přiděleny na toto centrum. 

- Děkan doc. Čermák sdělil, že jsou každým rokem nastavena nová pravidla  

a v letošním roce je naplánováno dofinancovat centra. Centra by měla přinést 

finanční tok na univerzitu a ne čerpat ze stávajících zdrojů. 

mailto:benicek@ft.utb.cz
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Příchod tajemnice Vodinské v 13,45 h. 

 Dr. Egner sdělila, že tyto odvody mohou být pro fakultu likvidačním krokem. Je 

důležité nalézt kompromisní řešení z obou stran. 

- Děkan doc. Čermák sdělil, že navrhl kompromisní řešení rektorovi. Ten se totiž 

v minulosti vyjádřil, že meziroční pokles pro jednotlivé fakulty nemůže být vyšší 

než 10%. 

 Ing. Hnátková se dotázala na vykazování mobilit. Sdělila, že za předchozí období 

neměla vykázané všechny mobility. 

- Prod. Hauerlandová informovala o povinnosti vykazování studentských mobilit 

delších než 5 dnů. Veškeré mobility studentů, příjezdy i výjezdy, je zapotřebí 

vykazovat do systému STAG přes Mgr. Miličkovou, která vše zavede do systému 

STAG. 

- Tajemnice Vodinská vyzvala Ing. Hnátkovou, aby na ekonomické oddělení  

pí. Hrdinové, která zpracovává „Nepojmenované smlouvy studentů“, dodala 

veškeré nepojmenované smlouvy za rok 2013 a 2014 k zaevidování. 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání 

Akademického senátu FT. 

 

Příští zasedání AS FT se uskuteční  
v pondělí dne 02. 03. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 16. 02. 2015 
Konec zasedání: 14,12 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


